
 

Zápisnica zo zasadnutia KŽP zo dňa 12. 10. 2016 konaného na MsÚ Stará Turá vo 

veľkej zasadačke. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:   1)   Otvorenie 

        2)    Rôzne 

        3)    Záver 

            

Bod 1)   

Predseda komisie ŽP Ing. Ivan Durec privítal hostí a prítomných  členov komisie. 

 

Bod 2) 

Členovia komisie ŽP prerokovali dve témy 

a) Topoľová alej - Komisia životného prostredia doporučuje topoľovú alej na Dubníku 

riešiť komplexne, to znamená vyriešiť výrub drevín, následnú náhradnú výsadbu 

a rekonštrukciu chodníka a cesty. Vzhľadom na zhoršujúci sa zdravotný stav drevín je 

obava, že môže dôjsť k úrazu resp. poškodeniu majetku, keďže alej na Dubníku je 

obľúbeným miestom vychádzok. Z tohto dôvodu KŽP doporučuje na túto akciu 

vyčleniť finančné prostriedky ešte v roku 2017. Ako náhradnú drevinu komisia 

doporučuje dub letný (prípadne zimný), ktorý vhodne zapadne do okolitého prostredia. 

Ďalej členovia  komisie zobrali do úvahy polohu inžinierskych sietí, ktoré sa 

nachádzajú smerom na Dubník v ľavej časti topoľovej aleje a preto výsadbu 

doporučujú iba v jej pravej časti.  

b) Spaľovanie odpadu – Na KŽP sa dostavil občan z lokality Kujanovec (Družstevná ul.) 

a upozornil na spaľovanie odpadov v kotle v jednom z rodinných domov. Zápach zo 

spaľovaného odpadu sa šíri hlavne vo večerných a nočných hodinách. Je taký 

intenzívny, že nie je možné mať na rodinných domoch otvorené okná alebo byť 

vonku. KŽP odporúča, aby túto lokalitu vo večerných a nočných hodinách Mestská 

polícia monitorovala častejšie. 

 

Bod 3) 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

V Starej Turej 12. 10. 2016 

Zapísala: Mgr. Jarmila Knapová 

 

  

       

              .................................................... 

              Ing. Ivan Durec - predseda KŽP 

 

  

           ......................................................... 

           Mgr. Jarmila Knapová - tajomníčka

     


